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Klage på godkjent hogstsøknad, gbnr 15/1 i Oslo kommune  
 
Naturvernforbundet i Oslo og Akershus (NOA) påklager med dette Regionkontor Landbruks 
(RKL) vedtak datert 1.6.2023 om godkjenning av hogst på gnr 15, bnr 1 i Oslo kommune. 
Klagen anses med det å være rettidig innsendt. Vi ber om at klagen gis oppsettende 
virkning jf. forvaltningsloven § 42. 
 
Hva klagen gjelder 
Klagen gjelder nordre del av hogstfelt som er omtalt med tiltaksid: «hogstmelding_6961». 
 
Godkjenningen innebærer flatehogst i naturtype kartlagt av Norsk institutt for naturforskning 
(NINA) på oppdrag fra Oslo kommune v/Bymiljøetaten. Området er vurdert som svært viktig 
(A-verdi) i.h.t DN-håndbok 13. Se vedlagte NINA-notat. 
 
Hogst i naturtypen vil være i strid med naturmangfoldloven §§ 4-6, skogbruksloven § 4 og 
forskrift om bærekraftig skogbruk § 3 og må derfor nektes med hjemmel i markaforskriften. 
 
NOA forventer at godkjenningen trekkes tilbake for den delen av hogstmeldingene 
som berører naturtypen. 
 
Kombinasjonen av mye død ved i ulike nedbrytningsgrader, eldre skog og registreringer av 
rødlistede vedboende arter, skulle tilsi ekstra årvåkenhet, både fra skogeier, jf. 
skogbruksloven § 4 og forskrift om bærekraftig skogbruk § 3, og ved landbrukskontorets 
saksbehandling etter markaforskriften.  
 
Vi konstaterer at skogeier vurderer feltet som «stort sett ensjiktet kulturskog» og at 
landbrukskontoret vurderer at «naturmangfoldet i liten grad berøres av planlagt hogst, og 
<at> det ikke kan påvises effekter av tiltak på verdifull natur, (..).». NOA beklager at hverken 
skogeier eller landbrukskontoret gjenkjenner og hegner om skog av stor biologisk verdi. 
 
Vi minner om at NOA en rekke ganger de senere årene har dokumentert mangler i 
miljøregistreringene i Oslomarka. Særlig vil vi vise til korrespondanse med Løvenskiold Skog 
og Statsforvalteren i Oslo og Viken i 2022 om mangler i Løvenskiold-Vækerøs MiS-
registrering. Denne kunnskapsmangelen må legges til grunn ved behandling av fremtidige 
hogstsøknader. 
 
Med vennlig hilsen 
 
NATURVERNFORBUNDET I OSLO OG AKERSHUS 
Håkon Eide Gundersen (sign.),    Nikolai Norman (sign.),  
Daglig leder      Styreleder 
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